
Voorzitter, leden van de gemeenteraad,dames en heren  

Van nabij  ben ik getuige van de dreigende teloorgang van een veelbelovend innovatieproject voor 

geluidsreductie langs de A9 in Plan Oost.De initiatieven van het Bewonerscollectief zijn bij nader 

inzien van meet af aan in de kiem gesmoord. 

HOEZO belang hechten aan een goede communicatie en verstandhouding met de burgers??HOEZO 

innovatie?HOEZO oog voor een gezond leefklimaat en beperking van serieuze gezondheidsrisico's ? 

Met stijgende verbazing bemerk ik bij mijzelf de vervreemding en afkeer, op 21 juni j.l. heb ik mijn 

verontwaardiging over de manoeuvres van de portefeuillehouder in dit dossier  bij de Commissie OR 

dan ook  op directe wijze geuit. 

Het is echter helaas vechten tegen de bierkaai….Integriteit en betrouwbaarheid, óók in het lokale 

bestuur, moeten het overduidelijk afleggen tegen een  tendentieuze interpretatie van objectief 

vastgestelde feiten c.q. meetresultaten  en politieke onwil. 

Met het Bewonerscollectief voelen de bewoners van Plan Oost zich aan de dijk gezet, koud  en 

meedogenloos.Wij voelen ons bedrogen!! 

Wij hebben in tientallen jaren veel effort  geïnvesteerd om  dit ambitieuze innovatie-project in goede 

banan te leiden. 

Verzoek aan de Raad: Openbaarheid van besluitvorming vereist een heldere argumentatie van 

partijen, gemeente en Plan Oost.Ik verzoek aan de Raad vanavond met klem om tenminste te 

bewerkstelligen dat het dossier Geluidsreductie A9 op  transparante  wijze wordt 

afgesloten.Transparantie impliceert  een heldere samenvatting, inclusief interpretatie op 

persoonlijke titel van de portefeuillehouder , alsmede  een visie van het gemeentebestuur  omtrent 

het toekomst-perspectief van geluidsreductie in Plan Oost. 

Het Bewonerscollectief wordt teruggeworpen op zichzelf, maar wij laten het er beslist niet bij zitten! 
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